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Treballem per fer més fàcils els moments més difícils ...
• Incineracions 
	 (concessió	oficial)
• Trasllats internacionals
• Repatriaments

• Venda i col·locació de làpides
• Servei de floristeria 
 nacional i internacional
• Gestió integral de tràmits per defunció
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Visita de 
Tanzi-Albi

L’ambaixador de la Repúbli-
ca de Finlàndia a Andorra, 
Roberto Tanzi-Albi, va fer 
ahir una visita de cortesia 
al Comú d’Andorra la Vella. 
El diplomàtic  va signar el lli-
bre d’honor i va intercanviar 
un obsequi amb els cònsols. 
Rosa Ferrer i Jordi Mingui-
llón li van entregar un llibre 
d’imatges de la capital i van 
mantenir una trobada a porta 
tancada. 

TATi MAsià

institucions

Podem Andorra celebra avui, 
a les vuit del vespre a la sala 
d’actes del Comú d’Escaldes-
Engordany, la seva tercera 
assemblea ciutadana. L’ordre 
del dia de la reunió inclou la 
presentació dels estatuts de 
l’associació i també l’explicació 
i motivació de les tres línies 
mestres que s’aplicaran des 

de l’entitat. Un dels principals 
impulsors del moviment, Joan 
Seguí, va explicar que l’objectiu 
de Podem Andorra és treballar 
en tres àmbits: el polític, el so-
cial i el sindical. Seguí va indi-
car que segueixen l’exemple de 
l’organització del mateix nom 
espanyola i que volen “incen-
tivar el canvi”. Totes les perso-
nes interessades poden assistir 
a l’assemblea ciutadana.

Podem Andorra celebra 
avui la tercera assemblea 

Associacions
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El Partit Socialdemòcrata (PS) 
ha iniciat una ronda de contac-
tes amb representants del sector 
comercial per sensibilitzar-los 
de la necessitat que s’accepti 
la presa en consideració de la 
proposició de llei de reactivació 
del comerç, que va entrar a trà-
mit el seu grup parlamentari. 
El primer contacte va tenir lloc 
ahir a la seu del Consell Gene-
ral entre el primer secretari del 
PS, Pere López, i el president del 
grup parlamentari, David Rios, 
i el president i la directora de la 
Cambra de Comerç, Marc Pan-
tebre i Pilar Escaler, respecti-
vament.

El líder del PS va explicar a 
la sortida de la reunió que l’ob-
jectiu és que el sector comercial 
pressioni i els grups parlamen-
taris votin el proper dia 27 de 
novembre a favor de la presa 
en consideració de la proposició 

de llei i es trameti a la comissió 
corresponent per estudiar-la i 
millorar-la, si així es considera 
oportú, a través d’esmenes. 

En la trobada que va tenir lloc 
ahir, i que es va allargar més del 
que estava previst en un princi-
pi, el PS i la Cambra de Comerç 
van coincidir en “el diagnòstic 
de les problemàtiques que abor-

da la proposició de llei”. El text 
aposta per posar un límit en les 
comissions de les targetes de 
crèdit i per reduir el termini de 
preavís en els contractes de llo-
guer de locals, així com per la 
simplificació dels tràmits de les 
importacions. Tot i així,  segons 
va indicar López, “potser no hi 
ha hagut tantes coincidènci-

es en la solució definitiva” que 
s’hauria d’aplicar. Amb tot, to-
tes dues bandes creuen que es 
tracta de qüestions que afecten 
la competitivitat del sector co-
mercial. López no va voler, però, 
entrar en el detall d’aquestes 
diferències i els representants 
de la Cambra de Comerç, per la 
seva banda, van refusar fer cap 
declaració, al·legant que s’havia 
tractat d’una “reunió de treball”. 
“La Cambra  de Comerç compar-
teix que la incidència d’aquestes 
problemàtiques és significativa”, 

va insistir López.
La campanya explicativa so-

bre el contingut de la proposició 
de llei de reactivació del comerç 
que ara inicia el PS té lloc quan 
tan sols han transcorregut uns 
dies des que es va fer públic el 
criteri negatiu del Govern en 
relació al text. En aquest sentit, 
el primer secretari del PS va re-
marcar la importància que les 
comissions de les targetes de 
crèdit es redueixin “perquè un 
1% que hi pugui haver a escala 
internacional és un percentatge 
elevadíssim sobre el marge amb 
què treballa el comerç, que està 
entre el 5% i el 6%”. El PS creu 
que s’ha de posar fi a la situació 
que es viu al país en aquest àm-
bit, “i més quan els països veïns 
estan legislant en aquest sentit”. 
“Sempre hem dit que el sector 
financer està obtenint un sobre-
benefici en una activitat que li 
genera importants comissions 
de venda”, va dir López.

El PS inicia una campanya en favor 
de la llei de reactivació del comerç
Els dirigents es reuneixen amb entitats del sector perquè els grups votin a favor de la presa en consideració
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Pere López i David Rios amb els responsables de la Cambra de Comerç.
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Pere López

El sector financer 
està obtenint un 
sobrebenefici per les 
targetes de crèdit




